
S SEJE PREDSEDSTVA OK ZKS

Rezultati gospodarjenja
in stavke

Člani predsedstva občinske konference ZKS Ljubljana
Vič-Rudnik so na svoji seji 16. seplembra prelehtali
polletne rezultate gospodarjenja v občini. Med drugim so
v informaciji podprli izvršni svel. ki naj bi še nadalje
vztrajal pri začrtani usmeritvi, da je polrebno spodbujati
razvojno ambiciozne OZD in skrbeti za kadrovsko okre-
pilev OZD.

V razpravi se je oblikovala ugotovitev, da so vsi uspehi
odvisni od kadrov, ki pa jih je težko dobiti na vodstvene
in vodilne funkcije. saj niso ekonomsko stimulirani za to,
da bi razvojno delovali. V občini bo potrebno storiti vse,
da dobimo v OZD Ijudi. ki bi bili tudi nosilci razvoja.
Komunisti v OZD pa naj bi med drupim spodbudili
usposabljanje v lasinih sredinah »i prevzem vodilnih
funkcij. V razpravi so komunisti predlagali, da bi morali
v OZD iskati nckaj novega, v občmi pa naj b> toaio
vedcli. katera panoga je nosilec razvoja. kakšno vodstvo

in s kakšnimi idejami se da doseči razvoj. Nerentabilne
organizacije bi potem preusmerili v druge programe, kar
pa naj bi ne pomenilo, da je potrebno za vsako ceno
reševati vse proizvodne celice.

Izvršna sekretarka Vera Gradišar je prisotnim podala
kratko informacijo o slavkah in oceno dela 0 0 ZK. V
preteklem letu in v prvem pollelju letošnjega leta smd v
naši občini zabeležili več prekinitev dela oziroma stavk
delavcev. Stavke so bile v sedmih organizacijah, v njih pa
je sodelovalo preko 1000 delavcev. Delavci so izražali
svoje nezadovoljstvo tudi z neudeležbo na zboru de-.
lavcev.

Poleg težav, ki jih povzroča zaostrena gospodarska
situacija doma in v svetu. so vzroki in povodi za prekini-
tev dela predvsem v slabi organizaciji. pomanjkanju dela,
pomankljivem informiranju. neurejenih notranjih razme-
rali. zao>trovanju disciplinc - organizacijskih spjemem-
bah, nizkih osebnih dohodkih.

Stavk je v zadnjem času čedalje več, čeprav nekateri
trdijo, da niso več v modi. Gotovo pa so poseben feno-
men 'stavke, ki probleme rešijo čez noč. To stimulira
stavkovno gibanje in obenem kaže na dolgotrajnost po-
stopka samoupravnega dogovarjanja. Komunisti so v
razpravi menili, da bi bilo potrebno izdelati analizo vzro-
kov stavk in ugotoviti kdo je kriv zanje. Ta bi moral
odgovarjati tudi za škodo. ki je nastala s prekinitvijo
dela. Oceniti pa bi bilo potrebno tudi obnašanje komuni-
stov v organizacijah, kjer je prišlo do prekinitve dela.

Akcijsko povezovanje
Člani predsedstva so se na seji pogovarjali tudi o lastni

organizaciji. Po zadnjih podatkih so ustanovili akcijsko
konferenco v sozd Mercator, v katero je vključenih 118
osnovnih organizacij, v SDK, v katero se povezuje 25
osnovnih organizacij, v Gozdnem gospodarstvu, v katero
se povezuje 7 osnovnih organizacij, v akcijsko konferen-
co Merkator - Rožnik se jih povezuje 9, v Tobačni
tovarni 7 in v akcijsko konferenco v Varnosti 18 osnovnih
organizacij ZK.

Organiziranost akcijskih konferenc je stekla tudi v
krajevnih skupriostih, kjer naj bi se zaključila v mesecu
oktobru.
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